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Protokół nr XXXIX/2013 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  28 sierpnia 2013r. 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 14 radnych. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

 

1. Zbigniew Barski        Wójt Gminy 

2. Alicja Antkiewicz         Radca Prawny UG 

3. Wanda Łakoma                           Sekretarz UG 

4. Józef Bartkowiak        Radny Sejmiku Woj. Lubuskiego 

5. Roman Sikora         Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

6. Ireneusz Solecki        Kierownik Referatu UG 

7. Joanna Nestorowicz                     Kierownik Referatu UG 

8. Krystyna Buchowicz        Kierownik Referatu UG 

9. Joanna Nesterowicz        Kierownik Referatu UG 

10. Miłosz Jasek         Kierownik Referatu UG 

11. Aldona Robowska        Kierownik OPS  

12. Alicja Kwiatkowska – Bąk       Inspektor 

13. Jadwiga Kobierecka         Koor.ds. Profil. i Rozw. Probl. Alkoh. 

14. Natalia Zdónek        Kierownik SPZOZ w Stargardzie Gubińskim 

15. Halina Żaczek         Dyrektor Szkoły 

16. Anna Przyborska        Dyrektor Szkoły 

17. Anna Płetenicka         p.o Dyrektora Szkoły 

18. Joanna Smolarek        Dyrektor Szkoły 

19. Teresa Stadnik        Sołtys 

20. Zbigniew Lider         Sołtys 

21. Aniela Nesterowicz        Sołtys 

22. Edyta Zajkowska         Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 14 radnych sprawia, że Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 
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Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło otworzył obrady XXXIX Sesji Rady Gminy. 

Następnie powitał Radnych, Sołtysów oraz wszystkich zaproszonych gości. W dalszej 

kolejności Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował, że Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana, przedstawił porządek obrad. Przewodniczący dokonał w proponowanym 

porządku obrad zmiany – wprowadzając punkt 10 w miejsce punktu 5, natomiast punkt 5 jako 

punkt 10, następnie  zadał pytanie dotyczące ewentualnych wniosków formalnych, nikt z 

radnych nie wniósł wniosku formalnego do porządku obrad. Przewodniczący Rady stwierdził, 

że na 15 radnych obecnych jest 14, co sprawia, że Sesja Rady Gminy jest prawomocna do 

podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski - na XXXVIII Sesji Rady Gminy 

została zgłoszona interpelacja przez radnego Daniela Zołoteńko w sprawie utwardzenia drogi 

Markosice – Nowa Wioska, informuje, iż został zakupiony materiał i droga ta zostanie 

naprawiona w najbliższym czasie, radna Anna Durawa zgłosiła interpelację dotyczącą 

naprawy dachu na szatni przy Orliku w  Chlebowie, informuję, że zostały zakupione płyty, 

które zostaną zamontowane przez pracowników, radny Henryk Ostapkowicz wnioskował   o 

wycięcie odrostów na drzewach przydrożnych w miejscowości Drzeńsk Mały, informuję, iż 

służby drogowe w miesiącu lipcu wycięły odrosty, które zostały złożone przy drodze i  

najbliższym czasie zostaną zabrane. Sołtys wsi Późna wnioskowała o autobus w okresie 

wakacyjnym, aby dojeżdżał do miejscowości Późna, prowadziliśmy rozmowy w tym temacie 

z PKS, który zażądał zapłaty za cały kurs, jeśli chodzi o wycięcie osuwających się drzew przy 

drodze prowadzącej do miejscowości Późna, informuję, że wystosowaliśmy pismo w tej 

sprawie  do Nadleśnictwa z uwagi iż, jest to teren Lasów Państwowych. 

Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny  Stanisław Fudyma – interpelacje dotyczą miejscowości Sękowice 
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1. Doświetlenie przy drodze powiatowej w miejscowości Sękowice – w sprawie było 

złożone pismo Rady Sołeckiej w roku ubiegłym 

2. Przy posesji państwa Kołodziejskich w miejscowości Sękowice na drodze gminnej 

zbiera się woda, która powoduje podtopienia ich budynku - w sprawie było złożone 

pismo Rady Sołeckiej 

3. Usunięcie zakrzaczenia przy drodze gminnej, które powodują utrudnienia związane  

z dojazdem do posesji państwa Pawelców. 

4. Pytanie skierowane do wójta w sprawie budowy kolektora w Sękowicach. 

Radny Edward Szafrański 

1. Interpelacja dotycząca naprawy nawierzchni dróg powiatowych Żytowań - Drzeńsk 

Wielki – Drzeńsk Mały, które niszczone są przez korzenie drzew. 

2. Obcięcie i wywiezienie gałęzi, które znajdują się nad liniami energetycznymi w 

miejscowości Drzeńsk Wielki.  

Radny Krzysztof Urban 

1. Prośba o usunięcie betonowych podstaw po słupach ze zlikwidowanej linii 

telefonicznej, które znajdują się przy drodze powiatowej Gubin-Łomy. 

2. Zapytanie  dotycząca realizacji budowy sieci internetowej w Gminie Gubin. 

Radna Anna Durawa 

1. Interpelacja pisemna dotycząca inwestycji remontowych w oddziałach przedszkolnych 

całej Gminy. 

2. Interpelacja dotycząca miejscowości Chlebowo – wykarczowanie krzaków oraz 

wykoszenie poboczy przy drodze gminnej prowadzącej do szkoły. 

3. Brak odpowiedzi pisemnej na wnioski składane do Urzędu przez jednostkę 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Chlebowie 

Radny Wojciech Dębski 

1. Sprawa zapytania pani sołtys Urszuli Peron dotycząca przepływu deszczowo 

burzowego przy drodze prowadzącej do miejscowości Późna – brak reakcji na 

zgłoszenie. 

2. Sprawa usunięcia drzew przy cmentarzu w Strzegowie – brak odpowiedzi na 

wcześniejsze interpelacje i zapytania. 

3. Sprawa czyszczenia oraz koszenia i usunięcia krzaków przy  stawie w Strzegowie – od 

roku brak odpowiedzi na wcześniejsze interpelacje i zapytania. 
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4. Zgłoszenie dotyczy skrzynki elektrycznej w świetlicy wiejskiej Mielno – od roku brak 

odpowiedzi na wcześniejsze interpelacje i zapytania. 

5. Zapytanie dotyczące realizacji programu budowy biologicznych oczyszczalni 

ścieków. 

Radny Leszek Tomaszewicz 

1. Zgłasza potrzebę remontu dachu w świetlicy Przyborowice – brak reakcji na wcześniej 

zgłoszoną interpelację. 

Radny Daniel Zołoteńko 

1. Zgłasza potrzebę wymiany słupów energetycznych w miejscowości Sadzarzewice. 

2. W miejscowości Polanowice – zapytanie o termin zakończenia remontu świetlicy.  

Radny Henryk Ostapkowicz 

1. Pytanie dotyczące terminu wykonania doświetlenia w miejscowości Komorów 

Radny Szymon Naglik  

1. Interpelacja pisemna w sprawie udostępnienia pomieszczeń ZUK dla Gminnego 

Centrum Trzeźwości Gminy Gubin w Grabicach. 

2. Interpelacja pisemna w sprawie dostępu do informacji publicznej. 

3. Interpelacja pisemna w sprawie współpracy z Fundacją Ekologiczny Serwis Prawny z 

Krakowa. 

Radny Zbigniew Zygadło 

1. Pytanie dotyczące harmonogramu rozwozu pojemników na śmieci. 

Do punktu 4: 

Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

1. Spotkania z mediami  Gazeta Tygodniowa,Telewizja TVN 

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy, Radnymi Gminy 

3. Narada kierowników 

4. Spotkanie z dyrektorami szkół 

5. Posiedzenie Zrzeszenia PBiW w Krośnie Odrz. 

6. Udział w festynach w Bieżycach, Strzegowie 

7. Spotkanie LZM w spr. uszkodzonych mostów w miejscowości Stargardu Gub. 

8. Udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 

9. Organizacja i uczestnictwo w Balu Seniora w Drzeńsku Wielkim 
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10. Narada sołtysów 

11. Posiedzenie Międzygminnego Związku Gospodarowania Odpadami 

12. Udział w posiedzeniu Komisji Planu i Budżetu 

13. Sesja Nadzwyczajna 

14. Zebranie wiejskie w m. Późna 

15. Spotkanie z dyrektorem szkoły podstawowej w Starosiedlu 

16. Spotkanie z w sprawie organizacji „Święta Chleba” p. Anną Durawa 

17. Spotkanie w Urzędzie Miasta w spr. zabezpieczeń przeciw powodzi 

18. Udział w posiedzeniu Komisji Oświaty 

19. Zgromadzenie Międzygminnego Związku Gosp. Odpadami 

20. Spotkanie  z Wojewodą Lubuskim – Gorzów Wlkp. w sprawie zabezpieczeń 

powodziowych w gminie Gubin 

21. Walne Zebranie Członków LGD-GŁ w Lubsku 

22. Podpisanie umowy w spr. mostu Coschen-Żytowań 

23. Wyjazd do Kosarzyna – podsumowanie projektu realizowanego przez OPS 

24. Zakończenie roku szkolnego w Chlebowie 

 

Lipiec: 

1. Spotkania z mediami Gazeta Tygodniowa. 

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy, Radnymi Gminy 

3. Narada kierowników 

4. Walne Zgromadzenie MGZGO Krosno Odrz. 

5. Spotkanie w sprawie organizacji „Święta Chleba” z p. A. Durawa 

6. Udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa 

7. Spotkanie z posłem p. Wontor 

8. Wyjazd do Krosna Odrz. – spotkanie z Burmistrzem Markiem Cebulą 

9. Spotkanie z wicemarszałkiem – p. Nowak + p. Turczyniak 

10. Zebranie z mieszkańcami w Chlebowie 

11. Wyjazd do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gosp. Wodnej  

w Warszawie  w spr. przydomowych oczyszczalni  ścieków  

12. Spotkanie z Nadleśniczym w sprawie niszczenie dróg gminnych podczas wywozu 

drewna 

13. Zawody strażackie w Chlebowie 

14. Udział w Sesji Rady Gminy w Brodach 
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15. Wyjazd do MZGOK w Krośnie Odrz. 

16. Zebranie OSP 

17. Uroczystość setnych urodzin (Genowefa Karpowicz) 

18. Spotkanie z wicewojewodą w sprawie zniszczeń powodziowych dotyczących 

miejscowości Późna i uszkodzonych mostów w miejscowości Stargard Gubiński 

19. Walne Zebranie Członków K-G GR w Osiecznicy 

20. Wyjazd do Zielonej Góry do LFOŚ 

21. Spotkanie MZGOK w Krośnie Odrz. 

22. Wyjazd do Krosna Odrz. – Święto Policji 

23. Spotkanie z dziennikarzem w spr. kopalni (P. Wysocki) 

24. Posiedzenie zarządu w Krośnie Odrz. 

25. Spotkanie z LZMiUW 

26. Zebranie OSP 

27. Spotkanie z przedstawicielem INTER BROKER 

 

Sierpień 

1. Notariusz 

2. Zebranie Wyborcze Pionierów – Urząd Miasta w Gubinie 

3. Spotkanie z p. Beatą Gadecka  z PUM Gubin w sprawie gospodarowania odpadami 

stałym 

4. Posiedzenie Komitetu K-G GR w Osiecznicy 

5. Narada kierowników 

6. Spotkania z mediami Radio Zachód, 

7. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy, Radnymi Gminy 

8. Notariusz 

9. Spotkanie z przedstawicielami PPR Luboszyce 

10. Firma Deloitte 

11. Spotkanie z Wojewodą 

12. Spotkanie z Sekretarzem Starostwa Powiatowego w sprawie remontu budynku Urzędu 

Gminy. 

13. Spotkanie z Prezesami Klubów Sportowych z terenu gminy Gubin 

14. Zebranie wiejskie w spr. śmieci w m. Komorów 

15. Dożynki Gminne 

16. Udział w posiedzeniu Komisji Oświaty 
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17. Udział w posiedzeniu  Komisji Rolnictwa 

 

Do punktu  5: 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i narkomanii za pierwsze półrocze 2013r. przedstawiła 

Jadwiga Kobierecka – przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Krzysztof Irisik poinformował radnych o pozytywnej opinii Komisji dotyczącej 

przedstawionego sprawozdania. 

W związku z brakiem pytań i uwag dotyczących przedstawionego sprawozdania 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i narkomanii za pierwsze półrocze 2013r. 

Sprawozdanie zostało przyjęte 11 głosami ZA przy liczbie 3 radnych nieobecnych podczas 

głosowania (Tomaszewicz Leszek, Szymon Naglik, Ryszard Eret) 

 

 

 

Do punktu  6: 

Informacja o aktualnej sytuacji i możliwości pozyskiwania środków pomocowych – 

informację przedstawił Kierownik Referatu pani Joanna Nesterowicz – informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 Do punktu  7: 

Informacja o wdrożeniu ustawy o gospodarowaniu odpadami stałymi na terenie Gminy 

Gubin – informację przedstawił Wójt Gminy Zbigniew Barski stwierdzając, że sytuacja jest 

już unormowana i nie ma większych problemów z wyjątkiem wsi Gubinek, Żenichów, 

Bieżyce, Komorów i Jaromirowice. W starym systemie mieszkańcy tych wsi mieli 

prowadzony odbiór odpadów zmieszanych raz w tygodniu i domagają się powrotu do 

poprzednich zasad. Niestety nie można spełnić ich oczekiwań, ponieważ w gminie musi 
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obowiązywać jednolity system i zwiększenie częstości odbioru odpadów spowoduje zmianę 

stawki na wyższą, co z kolei nie jest akceptowane przez pozostałych mieszkańców gminy. 

Odpady są odbierane w sposób jednolity we wszystkich gminach zrzeszonych w Związku 

Odra-Nysa-Bóbr. W dyskusji pani Sołtys Edyta Zajkowska poruszyła problem zbyt małej 

ilości worków na śmieci segregowane. Wójt gminy odpowiedział, że zgodnie z umową 

odbiorca odpadów jest zobowiązany do odbioru wszystkich odpadów i w związku z tym 

można odpady gromadzić w dowolnych workach.  

Do punktu  8: 

Informacja Przewodniczącego Rady o pracy i reprezentowaniu Rady na zewnątrz  

w okresie I półrocza 2013r. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło przedstawił informację o pracy i 

reprezentowaniu Rady na zewnątrz w okresie I półrocza 2013r, między innymi poinformował, 

iż Rada Gminy zebrała się w tym okresie 7 razy w tym 6 razy na sesji zwyczajnej i 1 raz na 

sesji nadzwyczajnej, Komisja Planu i Budżetu zebrała się 6 razy, Komisja Zdrowia i Oświaty 

7 razy, Komisja Rolnictwa 7 razy , Komisja  Rewizyjna 6 razy. Ponadto reprezentował Radę z 

radnymi powiatowymi na spotkaniu ze Starostą Krośnieńskim, brał udział w uroczystościach 

gminnych oraz w Forum Samorządowym w Urzędzie Marszałkowskim jak i udział w Komisji 

Sejmiku Województwa Lubuskiego, naradach sołtysów gminy Gubin oraz Sesjach Rady 

Powiatu Krośnieńskiego i spotkaniach z mieszkańcami gminy Gubin.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minutową przerwę. 

Do punktu  9: 

Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z działalności SP ZOZ w Stargardzie 

Gubińskim za I półrocze 2013r. 

Sprawozdanie przedstawiła pani Kierownik SP ZOZ Natalia Zdónek – sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury  

i Pomocy Społecznej Krzysztof Irisik przedstawił pozytywną opinię Komisji dla 

przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

Sprawozdania z działalności SP ZOZ w Stargardzie Gubińskim za I półrocze 2013r. 
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Sprawozdanie zostało przyjęte 11 głosami ZA przy liczbie 3 radnych nieobecnych podczas 

głosowania (Tomaszewicz Leszek, Szymon Naglik, Ryszard Eret) 

Do punktu  10: 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy 

Społecznej z przygotowania szkół Gminy Gubin do rozpoczęcia roku szkolnego 

2013/2014. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Krzysztof Irisik 

poinformował radnych o dobrym przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 

2013/14. 

Do punktu 11: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zniesienie statusu pomnika 

przyrody. 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Miłosz Jasek przedstawił i uzasadnił projekt 

uchwały w sprawie zniesienie statusu pomnika przyrody. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały w/w sprawie pod 

głosowanie, który został przyjęty głosami  11 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Leszek Tomaszewicz, radny Szymon Naglik, radny Ryszard Eret nieobecni podczas 

głosowania nad w/w projektem uchwały. 

Do punktu 12: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców na terenie gminy Gubin, stanowiących pomoc de 

minimis. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w sprawie zwolnień od 

podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców na terenie gminy Gubin, stanowiących pomoc 

de minimis. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały w/w sprawie pod 

głosowanie, który został przyjęty 8 za przy 2 wstrzymujących. 
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Radny Leszek Tomaszewicz, radny Szymon Naglik, radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław 

Fudyma nieobecni podczas głosowania nad w/w projektem uchwały. 

Do punktu 13: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zasad udzielenia i rozmiaru zniżek 

oraz zwolnienia z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych  i opiekuńczych dyrektorom szkół, wicedyrektorom oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga,  logopedy, psychologa w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gubin, oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin. 

Alicja Kwiatkowska – Bąk pracownik Urzędu Gminy przedstawiła i uzasadniła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Krzysztof Irisik 

zgłosił poprawki do §1.1 w/w projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki do §1.1 

w/w projektu uchwały. 

1. dyrektor zespołu szkół liczącego: 

a) 9 – 11 oddziałów – 7 godzin 

b) 12 – 15 oddziałów – 6 godzin 

poprawka przyjęta 9 za, przy 1 wstrzymującym. 

2. wicedyrektor zespołu szkół: 

a) 12 – 15 oddziałów – 6 godzin 

poprawka przyjęta głosami 8 za przy  1 przeciw i 1 wstrzymującym. 

4. dyrektor gimnazjum – 7 godzin 

poprawka przyjęta głosami 8 za przy 2 wstrzymujących. 

Radny Leszek Tomaszewicz, radny Szymon Naglik, radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław 

Fudyma nieobecni podczas głosowania nad poprawkami do  w/w projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

 z naniesionymi poprawkami, który został przyjęty głosami 8 za przy 1 przeciw i 1 

wstrzymującym. 

Radny Leszek Tomaszewicz, radny Szymon Naglik, radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław 

Fudyma nieobecni podczas głosowania nad w/w projektem uchwały. 

Do punktu 14: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2013 roku przez 

Gminę pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu na dofinansowanie realizacji 

progarmu zdrowotnego „Program przeciwdziałania rakowi szyjki macicy w Powiecie 

Krośnieńskim  na lata 2009 – 2014” – dla dziewcząt -  uczennic drugich klas szkół 

gimnazjalnych, będących mieszkankami Gminy Gubin. 

Wójt Gminy Gubin przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w/w sprawie. 

Alicja Kwiatkowska – Bąk pracownik Urzędu Gminy poinformowała o zmianie kwoty na 

dofinansowanie i konieczności wprowadzenia poprawki do w/w projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie poprawkę do §2 w/w 

projektu uchwały. Poprawka została przyjęta głosami  10 za tj. jednogłośnie. 

Radny Leszek Tomaszewicz, radny Szymon Naglik, radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław 

Fudyma nieobecni podczas głosowania nad poprawką do w/w projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 

 z naniesioną poprawką. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2013 roku przez Gminę pomocy finansowej 

Powiatowi Krośnieńskiemu na dofinansowanie realizacji progarmu zdrowotnego „Program 

przeciwdziałania rakowi szyjki macicy w Powiecie Krośnieńskim  na lata 2009 – 2014” – dla 

dziewcząt -  uczennic drugich klas szkół gimnazjalnych, będących mieszkankami Gminy 

Gubin został przyjęty głosami 10 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Leszek Tomaszewicz, radny Szymon Naglik, radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław 

Fudyma nieobecni podczas głosowania nad w/w projektem uchwały. 

Do punktu 15: 



str. 12 
 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół z odbycia XXXVIII Sesji Rady 

Gminy przyjąć bez odczytania. Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod 

głosowanie. 

Wniosek został przyjęty 9 za przy 1 przeciw. 

Do punktu 16: 

Sprawy różne: 

Sołtys wsi Przyborowice złożył zapytanie o termin ustawienia znaków na drodze gminnej 

przy moście w miejscowości Przyborowice ograniczających tonaż. 

Pan Edward Markowski mieszkaniec gminy Gubin złożył zapytanie o termin naprawy mostu 

dojazdowego do swojej posesji, prośba o interwencję w tej sprawie. 

Do punktu 17: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył obrady Sesji Rady Gminy o godz. 14.00. 

 

Protokołował:                  Przewodniczący Rady: 


